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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgy űlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Miniszterelnök Úrhoz

„Milyen megfontolásból döntött úgy a Nemzeti Média- és Hírközlési Hatóság, hogy
pályáztatás nélkül hosszabbítja meg a mobiltársaságok frekvenciahasználat i
jogosultságát? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Az NMHH a mobiltársaságokkal közösen tartott sajtótájékoztatón 2013 .09.13-án jelentette be,
hogy a szolgáltatás alapjául szolgáló, jelenleg is használt hullámhosszokat a jogosultságo k
2014-es, illetve 2016-os lejártával nem pályáztatják meg újra, hanem inkáb b
meghosszabbítják azokat, egységesen 2022-ig .

• Mely konkrét érvek szóltak a pályáztatás mell őzésével történő frekvenciahasználat
meghosszabbítása mellett?

• A pályáztatás mellőzése a döntésnél kimeríti-e a versenykorlátozás fogalmát ?
• Milyen előjelű és mértékű bevételváltozást jelent a jogosultságok meghosszabbítása a

költségvetésnek, az eredeti koncepcióhoz képest ?

Budapest, 2013 . szeptember 19 .

Tisztelettel :

Voler János
Jobbik
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